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INTERPELLATION TILL STATSRÅD

Till statsrådet Märta Stenevi (MP)

2021/22:43 Sveriges villapolitik

En majoritet av svenskarna vill bo i ett småhus med trädgård. Undersökningar 
visar att det rör sig om en majoritet på emot 70 procent. Även unga vill bo i 
hus. I en undersökning gjord av Novus framkom att unga personer vill äga sitt 
boende och på sikt dessutom bo i villa eller radhus. Enbart 19 procent vill på 
sikt helst bo i bostadsrätt och bara 5 procent i hyresrätt.

Trots att det finns en stor efterfrågan på småhus byggs det förhållandevis lite av 
den bostadstypen. I dagsläget utgör småhus ungefär 40 procent av 
bostadsbeståndet. Med småhus menas villor, radhus och kedjehus. Men av 
nyproducerade bostäder utgör småhus enbart 20 procent. Jämfört med för tio år 
sedan har byggandet av flerbostadshus ökat med 137 procent, medan samma 
siffra för villaproduktionen enbart är 2 procent.

Den nuvarande bostadspolitiken prioriterar flerbostadshus trots att de flesta inte 
vill bo i lägenheter. 

Med anledning av detta vill jag fråga statsrådet Märta Stenevi:

 

Vad avser statsrådet att göra för att öka villabyggandet i Sverige?

………………………………………

Louise Meijer (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2021-10-12
Besvaras senast
2021-10-26
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Överlämnas enligt uppdrag

Gergö Kisch


